
Protokół Nr XLIII/2022 

z obrad sesji Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 01 marca 2022 roku 

 

Otwarcia obrad sesji nadzwyczajnej dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Sędziszów Adam 

Mysiara. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, iż obecnych jest 15 radnych sesja jest władna do 

podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji.  

Ad. 2 

Na sekretarza obrad zaproponował radną Anetę Konieczną – wyraziła zgodę. 

Głosowanie 

13 głosów – ZA. 

2 głosy wstrzymujące się. 

 

Ad. 3 

Pan Przewodniczący 

- odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sędziszów na lata 2020-

2030. 

5. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sędziszów na 2022 rok.  

6. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 

15 głosów – ZA, jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

Pan Przewodniczący: 

Bardzo proszę pana Burmistrza lub panią Skarbnik o przedstawienie zmian w budżecie 

gminy. 

Pan Burmistrz: 

Dziękujemy za sesję nadzwyczajną. na skutek okoliczności jakie powstały, było to 

koniecznością, gdyż po kilku latach starań pozyskaliśmy środki na dwa duże projekty na dzisiaj. 

W budżecie były tylko zaznaczone te zadania natomiast nie było ujętych pełnych kwot, a w 

ciągu 14 dni – a zostało praktycznie jeszcze dwa dni- mamy obowiązek potwierdzenia w 

budżecie, że mamy zabezpieczone środki na realizację. Głównie chodzi tutaj o przebudowę, 

modernizację ulicy Partyzantów, Bąkowskiej i Piaskowej. Wartość dofinansowania wynosi 

prawie 2 700 000zł. Drugi projekt to jest termomodernizacja infrastruktury publicznej w naszej 

gminie. Jest to 7 obiektów, które będziemy poddawać termomodernizacji. Wartość 

dofinansowania wynosi prawie 2 700 000 zł, a tych środków nie mieliśmy w budżecie. 

Przypomnę po raz kolejny: Szkoła w Boleścicach, Boleścice - remiza i świetlica, Sosnowiec -  

świetlica, Słaboszowice remizo-świetlica, Krzcięcice – remiza, Zielonki - remiza ze świetlicą 

w budynku, gdzie remiza i Przełaj - remiza Ochotniczej Straży Pożarnej. Jeszcze kilka 

dodatkowych rzeczy, które chcielibyśmy ująć, m.in. darowizna Gaspolu na zakup samochodu 

dla OSP Przełaj 20 000 zł. Ale to już zapozna ze szczegółami pani Skarbnik.  

Pani Skarbnik: 

Odnośnie tych zmian w budżecie, tak jak powiedział Pan Burmistrz te najważniejsze zadania 

zabezpieczenie środków odnośnie Zakładu Aktywizacji Zawodowej i 40 000 zł jeśli chodzi z 



wydziału merytorycznego, dodatkowe pieniądze na różne opłaty notarialne i wieczyste. I te 3 

największe projekty. 

 

Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Sędziszów na lata 2022-2032.  

Pan Przewodniczący: 

Czy są jakieś pytania do projektu tej uchwały? 

 

Brak zgłoszonych uwag. 

 

Pan Przewodniczący: 

Kto jest za przyjęciem projektu tej uchwały? Proszę o podniesienie ręki i wciśnięcie 

przycisku. 

 

Głosowanie: 15 głosów ZA, jednogłośnie.    XLII/373/2022 

 

Ad. 5 

Pan Przewodniczący: 

Pani Skarbnik proszę o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy 

Sędziszów na 2022 rok. 

Pani Skarbnik: 

Dokonuje się zmian w planie wydatków budżetowych na 2022 rok zgodnie z Załącznikiem Nr 

1 do niniejszej uchwały. 

 

Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Sędziszów na 

2022 rok.  

 

Pan Przewodniczący: 

Czy są jakieś pytania do projektu tej uchwały? 

 

Brak zgłoszonych uwag. 

 

Pan Przewodniczący: 

Kto jest za przyjęciem projektu tej uchwały? Proszę o podniesienie ręki i wciśnięcie 

przycisku. 

 

Głosowanie: 15 głosów ZA, jednogłośnie.    XLII/374/2022 

 

Ad. 6 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XLIII sesji nadzwyczajnej 

Rady Miejskiej kadencji 2018 – 2023. 

 

Na tym protokół zakończono 

 

Protokołowała                                           Sekretarz                                      Przewodniczył 

 

 

 


